
Referat 
 

Vedrørende: 20201029 Dagsorden og referat Mødedato: 

29.10.2020 

17.00 – 20.00 

Deltagere: 

 

Mikkel, Emil, Lene, Lise, Mogens, Søren, Maja, 

Torben, Birgitte, EMØ, AHA, SHC, Lars, Sejer, Kal-

le 

(Winnie, Pernille Vesterby, Lars, Birgitte, John) 

Afbud:  

Kopi til:  

Sted: Afd. Skovbakken 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Præsentationsrunde og godkendelse af dagsorden. 

 

2. Nyt fra elevråd navne på rep fra elevrådet (10 min) 

 Velkommen til Sejer Sneistrup Østergaard/formand samt 

Kalle Uldall Andersen/næstformand 

Sejer og Kalle beretter om elevrådets aktiviteter indtil nu. Fælleskom-

munalt elevråd er skudt i gang og der har været afholdt et fællesmøde.  

Elevrådet har været inddraget i arbejdet omkring mere kvalitative pau-

ser i udskolingen, Corona-udfordringer til trods.  

3. Temamøde om arbejdet med inkluderende fællesskaber 

AHA/EMØ (80 min) 

Oplæg om kommunal ramme, lokale strukturer, forebyggende 

og indgribende indsatser ved personale fra Vestskolen, efter-

fulgt af drøftelse i bestyrelsen 

 

Vi er mange om at løse opgaven og der er mange perspektiver på inklu-

derende fællesskaber. Oplæg fra Erik, Anna Marie og personaler – se 

bilag.  

 

Bestyrelsen belyser muligheden for, at de forskellige indsatser på de to 

respektive matrikler tænkes sammen til en samlet indsats for Vestsko-

len.  
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Der drøftes bredt. Hvordan sikrer man sammenhængen mellem de for-

skellige trin? Hvordan sikrer vi den samme kvalitet af den forebyggende 

og indgribende indsats på alle trin?  

 

Dilemmaer drøftes rundt om bordet: 

-  Man bruger mange ressourcer forebyggende i indskoling og 

mellemtrin, er det bæredygtigt? Eller er vi nødt til at flytte noget 

mere med op i udskolingen? 

- Bruges der for mange ressourcer på de børn, der har det svært? 

Skal der prioriteres mere på den almene gruppe børn? Hvad hvis 

den store gruppe ressourcestærke børn får dårligere resultater 

samlet set på bekostning af den gruppe børn, der sættes massivt 

ind overfor? 

 

 

 

4. Spisepause (30 min) 

 

5. Opfølgning på økonomi EMØ (10 min) 

Udmelding fra forvaltningen er, at underskuddet skal holdes under 1,2 

mio. Som det ser ud nu, så overholder vi dette. Der er pt. enkelte ube-

kendte, som kan justere lidt på resultatet. 

 

6. Høringsvar vedr. styrelsesvedtægter Mikkel/EMØ (20 min) 

Materiale udsendt 

 

Punktet udskydes til næste gang (begge høringssvar).  

Husk dialogmøde d. 16. november kl. 17:30 – 19:00. 

 

7. Intern audit på Vestermarken AHA (10 min) 

Efterårets trivselsmåling står i stedet for en psykisk APV, og der har net-

op været afholdt fysisk APV samt en Audit-proces. Der er der udarbejdet 

en rapport ud fra. Resultatet sammenstilles med den netop udkomne 

trivselsmåling og der laves handleplaner. 

 

Et nedslag kunne være, at der arbejdes med et fælles ”vi” – en fælles 

identitet. 

 

Arbejdet med trivselsmålingen påbegyndes i ledelse og MED-udvalg i 

nær fremtid.  

 

Erik har talt med forvaltningen om rengøring jf Corona. Vi skal selv ren-

gøre kontaktflader mv. i dagligdagen, jvf Bekendtgørelse for genåbning 
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august 2020. Vi har talt om det på MED-møde, hvor det har været drøf-

tet, hvorvidt vi kan håndtere det fremadrettet.  

 

 

8. Meddelelser (10 min) 

- skoleskak 

- viceskoleleder 

 

Skoleskak er skudt i gang. Det er fuldt finansieret og bliver et spænden-

de input i undervisningen fremover.  

 

Der har været en rigtig god proces med ansættelse af en ny viceleder. 

Det var nogle stærke kandidater.  

Vi har ansat Jan Thomsen, som starter senest 1. december. 

 

Erik fortæller, at vi ønsker Anna Marie alt mulig held og lykke i det nye 

job, vi har været super glad for samarbejdet.  

 

 

9. Evt (10 min) 
 

En forældrehenvendelse vedr. skolepatrulje 

 

En forældrehenvendelse vedr. evt. skolepatrulje på Vestermarken.  

Vi aftaler, at vi tager punktet op næste gang, hvor vi bl.a. kan erfarings-

udveksle fra Skovbakken. Anne Marie foreslår en foranalyse af skoleve-

jen Vestermarken, så vi har nogle data at forholde os til.  

 

Forslag til nyt punkt til dagsorden 

Det foreslås, at der fremadrettet oprettes et fast punkt på dagsordenen 

vedr. forældrehenvendelser.  

 


